

聖堂報告

2-2-2020

1. 今天有第二次奉獻，為支持教友總會的各项福傳活動及培育計劃，香港教區請各位信眾慷慨支持。多謝各位。
2. 由於肺炎疫情持續，牛頭角明愛已暫停 2 月 16 日的新春活動，小堂先前收到教友捐獻的利是，經點算確實後，有關捐獻將由小堂暫時保管，直至有關明愛服務單位告知活動稍後安排，小堂將會如數捐出及向各位報告。敬請注意及感謝大家支持，天主保佑。
3. 新一期「和平」(Shalom)現已放置於「靈修加油站」，彌撒後請大家挑選。
4. 由 2 月起，『明供聖體』暫時停止，直至另行通知，請各位注意。

上述所有報告事項，已張貼於聖堂辦公室報告板及聖堂網站。

Chapel Announcement

2/2/2020

1. There will be a second collection today for The Catholic Laity in support of the apostolate and formation programs. Your kind and generous contribution will be greatly appreciated.
2. Due to the current situation, the new year function by the Caritas Community Center at Ng Tau Kok on 16 February is cancelled. The lai-see donated for the function will be hold by our chapel until further notice from the Center for a re-arrangement. We thank you all for the donation and support, and we will keep you informed of the arrangement as soon as we can. Thank you.
3. The new issue of Shalom is now available at the “Spiritual Care Corner”. Please feel free to check and purchase.
4. Starting from February, the Adoration of the Blessed Sacrament every first Friday of the month is cancelled until further notice. Thanks for your attention.

The above announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website.